

**HONG KONG AIR CADET CORPS**  
**SKILLS DEVELOPMENT AND SUPPORT GROUP**

From : E&M Flt, SD Wing  
Ref : (1) in Adm/SEITC2023

To : All OC Major Units  
c.c. : DCO SD&S, OC SD&S Gp, OC SD  
Wg

Pages : 2

Date : 12 June 2023

**Senior Expedition Instructor Training Course 2023**  
**(Experiential Learning Approach)**  
**高級遠足導師訓練課程 2023 (體驗學習法)**

To transform existing Expedition Instructors (EIs) to be wilderness adventure educators, this Senior Expedition Instructor Training Course (SEITC) applies the popularly demanded Experiential Learning Approach to conduct trainings. I would like to invite all interested EIs to join & train and inspire your practical ideas to Expedition Instructor Training Course (EITC) candidates during a series of workshops & outdoor trainings. Our focus is on 'Proficiency in Map reading, Camp craft and Orienteering' (PMCO) project management and professional ethics.

為了令現任遠足導師晉身成為野外歷奇教育工作者，本高級遠足導師訓練課程會應用體驗學習法作訓練。本人藉此邀請所有有興趣之遠足導師參與其中，並透過一系列之工作坊及戶外訓練，培訓及啟發準遠足導師一些實習意念。我們的重點是「野外歷奇比賽」(PMCO)之項目管理及專業操守。

**Course**            **Part I: Skill Revision & Seminars**

**Schedule**        **第一部份：技能複習及講座**

**課程安排**

Period:        July - August 2023  
時段：        2023年7月至8月

Lectures & Workshops: Totally 4 Lectures & Workshops on weekday evenings  
課堂及工作坊：        平日晚上，共4節課堂及工作坊

1<sup>st</sup> Lecture Information:  
第一節課堂資料：

Date:            **13 July 2023 (Thursday)**  
日期：        **2023年7月13日(星期四)**

Time:            1930 - 2200 hrs  
時間：        晚上7時30分至10時正

Venue:          Headquarters of Hong Kong Air Cadet Corps  
地點：        香港航空青年團總部

Outings:        2 Weekends - **Date of 1st Outing: To-be-confirmed**  
遠足行程： 2個周末 - **第一個行程的日期：待定**

## **Part II: Train the Trainers** **第二部份：培訓導師**

Period: September 2023 - April 2024  
時段：2023 年 9 月至 2024 年 4 月

Objectives: Plan, Lecture, Skill-transfer, Tutor and **Follow up** the EITC (Placement)  
目標：計劃、講課、技巧傳授、補習及**跟進**遠足導師訓練課程(實習)

Dates, time, venues and contents are subject to change if necessary.  
如有需要，日期、時間、地點及內容將按實際情況作調動。

- Eligibility**  
報名資格
1. Have registered to be an Expedition Instructor for **2 years or more**;  
已註冊成為遠足導師達 **2 年或以上**；
  2. 21 years old or above HKACC members;  
21 歲或以上之香港航空青年團團員；
  3. Interested in training the trainers; and  
對訓練導師有興趣；及
  4. Recommended by OC Unit or superior  
由單位主管（或再上級）推薦

**Application Method**  
報名辦法

Please complete and sign the attached form and email the scanned file in pdf format to [acc.exped@gmail.com](mailto:acc.exped@gmail.com) on or before **30 June 2023**. True copy of the form has to be submitted in the 1<sup>st</sup> lecture.  
請於 **2023 年 6 月 30 日**或之前填妥並簽署附上之表格，電郵 pdf 格式之電腦掃描檔案至 [acc.exped@gmail.com](mailto:acc.exped@gmail.com)，並須於第一節課堂遞交正本表格。

**Course Fee & Payment Method**  
課程費用及付款方法

HK\$300. Please pay by crossed *cheque* (made payable to 'Hong Kong Air Cadet Corps'), *attached with application form* in the 1<sup>st</sup> lecture. Cash will not be accepted.  
港幣 300 圓整，請以劃線支票（支票抬頭為「香港航空青年團」）*連同申請表*一併於第一節課堂遞交，現金將不獲接受。

**Mindset Requirement**  
意志要求

Endurance and skill is the aim, rather than physical. Willing to accept new ideas and breakthrough from tradition.  
相對於體格，持久耐力及進深技能更重要，並要願意接受新意念和突破傳統。

Please encourage your EIs to participate in this course. Should you have any queries, please feel free to contact us via e-mail [acc.exped@gmail.com](mailto:acc.exped@gmail.com).

請鼓勵你們的遠足導師參與此課程。如有任何查詢，請電郵 [acc.exped@gmail.com](mailto:acc.exped@gmail.com)。



Flt Lt Winson C K CHOW  
周俊傑 上尉  
Officer Commanding  
Expedition and Mountaineering Flight  
野外鍛鍊及山藝組主管